
Zápisnica 
 

zo zasadnutia Komisie životného prostredia a prírodných hodnôt Mestského 
zastupiteľstva v Trnave, konaného dňa 30. 08. 2022 na Mestskom úrade v Trnave. 
____________________________________________________________________________                                                                            

   V Trnave dňa 02. 09. 2022 
 
Účasť: 
Prítomní členovia komisie:                                                   Neprítomní členovia komisie: 
Ing. Andrej Farkaš - predseda komisie                                 Ing. Richard Sládek - podpredseda 
Stanislav Hric                                                                        Mgr. Matej Lančarič 
Ing. Ján Jobb                                                                        Ing. Vladimír Ekhardt  
                                                                                              Bc. Marcel Krajčo                                                                                                                                                                                               
                                                                                              Ladislav Beňo                                                                                                       
                                                                                              Ing. arch. Róbert Suchý     
                                                                                              RNDr. Gabriela Cabanová 
                                                                                              Mgr. Eduard Guniš 
                                                                                              Ing. Patrícia Peterková   
 
Ďalší prítomní:  
Ing. Zuzana Halgošová, OSaŽP, referát OOaV  
Zuzana Neštická    
 
Program zasadnutia:  
1. Otvorenie zasadnutia 
2. Prerokovanie materiálu „ Správa z občianskeho zhromaždenia v Trnave na tému: Čo má mesto 
Trnava urobiť do roku 2030, aby sa pripravilo na zmenu klímy .  
–––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 
 
1. Otvorenie zasadnutia. 
 
Zasadnutie komisie životného prostredia a prírodných hodnôt otvoril a viedol predseda komisie 
Ing. Andrej Farkaš. V úvode prítomných členov oboznámil s programom zasadnutia.  
 
   
2. Prerokovanie materiálu „ Správa z občianskeho zhromaždenia v Trnave na tému: Čo má 

mesto Trnava urobiť do roku 2030, aby sa pripravilo na zmenu klímy „  
 
Pani Zuzana Neštická účastná občianskeho zhromaždenia oboznámila členov komisie 
o programe a priebehu občianskeho zhromaždenia.  Program prebiehal v troch fázach: 
zoznámenie a formulácia otázok, diskusia s expertami, vízia a návrh opatrení. Každá fáza 
programu bola prediskutovaná pričom najviac pozornosti bolo venovanej poslednej fáze t.j. vízia 
a návrhy opatrení,  ktorá bola prejdená a prediskutovaná oveľa podrobnejšie pričom sa komisia 
zamerala na konkrétne možnosti riešenia jednotlivých navrhovaných vízii a opatrení.    
 
Z debaty vyplynulo, že by komisia ŽPaPH v nasledujúcom volebnom období mohla zvážiť a 
prípadne prehodnotiť svoju dotačnú schému tak, aby sa viacej sústredila na opatrenia pred 
klimatickými zmenami (napríklad podpora vodozádržných opatrení).  
 
Taktiež by sa komisia v úvodných zasadnutiach nasledujúceho obdobia mohla detailne 
povenovať jednotlivým navrhovaným opatreniam, ktoré vzišli z Občianskeho zhromaždenia.  
Prizvať si odborníkov v parciálnych otázkach, overiť súčasný stav a zvážiť realizáciu týchto 
opatrení.  
 
Z dôvodu toho , že komisia ŽPaPH na riadnom zasadnutí nebola unášania schopná predseda 
komisie dal hlasovať o materiály „ Správa z občianskeho zhromaždenia v Trnave na tému: Čo 
má mesto Trnava urobiť do roku 2030, aby sa pripravilo na zmenu klímy „  per rollam.   
 
Hlasovanie prebehlo  v termíne: 30. 08.  2022 od 17:00 hod – 02.09.2022 do 10.00 hod.                



                                                                                      
 

- Zúčastnení: Ing. Andrej Farkaš,  Mgr. Matej Lančarič, Ing. Patrícia Peterková, Stanislav 
Hric,   Ing. Ján Jobb, , Ing. arch. Róbert Suchý, Bc. Marcel Krajčo, Ing. Eduard Ekhardt, 
RNDr. Gabriela Cabanová,   

- Nezúčastnení:  Ladislav Beňo, Mgr. Eduard Guniš, Ing. Richard Sládek 
 

- Súhlasím s tým, že komisia  ŽPaPH berie na vedomie správu z Občianskeho zhromaždenia 
v Trnave/ vyslovenie pripomienky ( s uvedením ktorého  odseku  sa návrh resp. pripomienka 
týka – uvedie sa  presné znenie) 

Komisia hlasovala nasledovne: 
 

Meno a priezvisko člena 
komisie 

Hlasovanie 
 

Poznámka  

Za proti zdržal 
sa 

Ing. Andrej Farkaš /    

Mgr. Eduard Guniš           
Hlasovania sa 
nezúčastnil 

Matej Lančarič /    

RNDr. Gabriela Cabanová /    

Ján Jobb /    

Stanislav Hric /    

Ing. Patrícia Peterková /    

Ing. arch. Róbert Suchý /    

Ladislav Beňo    
Hlasovania sa 
nezúčastnil 

Ing. Richard Sládek    
Hlasovania sa 
nezúčastnil 

Bc. Marcel Krajčo /    

Ing. Eduard Ekhardt /    

 
 
Na základe výsledku hlasovania komisia súhlasí so „ Správou z občianskeho zhromaždenia 
v Trnave na tému : Čo má mesto Trnava urobiť do roku 2030, aby sa pripravilo na zmenu klímy“  
a berie na vedomie jej obsah. 
 
 
 
                                                                                                Za správnosť:  
                                                                                                Ing. Andrej Farkaš, v.r.  
                                                                                                predseda komisie 
 
 
 
 
 
Zapísala:  
Ing. Zuzana Halgošová 
  
 
 
 



 
. 
 


